
Protokół Nr     /2021 

z posiedzenia Komisji Zdrowia, Uzdrowiska, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego 

 z dnia 6 lipca 2021 roku 

 

Na posiedzeniu obecni według załączonej listy obecności. 

 

Porządek posiedzenia 

1. Otwarcie posiedzenia 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia 

3. Przyjęcie protokołu z dnia 16 marca 2021 r.  

4. Wypracowanie opinii w sprawie Korekty 3 Operatu uzdrowiskowego uzdrowiska Gołdap 

5. Wolne wnioski 

 

Do pkt 1  

Posiedzenie otworzyła Przewodnicząca Komisji Pani Zofia Syperek. Powitała członków komisji, 

zaproszonych gości oraz pracowników Urzędu. 

 

Do pkt 2  

Przewodnicząca Komisji Pani Zofia Syperek przedstawiła porządek posiedzenia.  

Do porządku posiedzenia uwag nie zgłoszono. 

 

Do pkt 3 

Przewodnicząca Komisji Pani Zofia Syperek zapytał, czy członkowie Komisji mają uwagi do przesłanego 

projektu protokołu z dnia 16 marca 2021 r. 

Członek Komisji Pan Zbigniew Makarewicz powiedział, że w swojej wypowiedzi należy zmienić słowo 

„woltaicznych” na „fotowoltaicznych”. 

Więcej uwag nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Komisji Pani Zofia Syperek poddała pod głosowanie przyjęcie protokołu Komisji z dnia  

16 marca 2021 r. wraz z zgłoszoną poprawką. 

Członkowie Komisji jednogłośnie głosami 6 za przyjęli protokół. 

 

 

Do pkt 4 

Kierownik Wydziału GPO Pani Beata Kołakowska omówiła Korektę 3 Operatu uzdrowiskowego 

uzdrowiska Gołdap. 

/informacja w załączeniu/ 

Do przedstawionej informacji uwag nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Komisji Pani Zofia Syperek  poddała pod głosowanie pozytywne zaopiniowanie Korekty  

3 Operatu uzdrowiskowego uzdrowiska Gołdap.  

Komisja Zdrowia, Uzdrowiska, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego Rady Miejskiej w Gołdapi 

stosownie do art. 47 ust. 2 pkt 1 ustawy z dnia 28 lipca 2005 r. o lecznictwie uzdrowiskowym, uzdrowiskach  

i obszarach ochrony uzdrowiskowej oraz o gminach uzdrowiskowych (Dz. U. 2020, poz. 1662 tekst jednolity, 

ze zmianami) zaopiniowała pozytywnie Korektę 3 Operatu uzdrowiskowego uzdrowiska Gołdap.  

 

Do pkt 5 

Brak wolnych wniosków.  

 

Na tym zakończono posiedzenie. 

 

 

 

       Protokołowała        Przewodnicząca Komisji 

     Róża Popławska                           Zofia Syperek 


